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Lesce, 7. 6. 2023 

Št.: 900-2/2023/2 

 

Zapisnik  

9. seje sveta šole, ki je bila v ponedeljek, 5. 6. 2023, ob 19.00 uri v zbornici šole. 

Prisotni: Lista prisotnosti je v prilogi. 

 

Dnevni red seje je bil predlagan z vabilom: 

1. Potrditev zapisnika zadnje seje (28. 2. 2023) 

2. Obravnava in potrditev predlogov za spremembo ali dopolnitev Pravil šolskega reda 

3. Seznanitev z Okrožnico – Pravilnik o uvrstitvi delovnih mest direktorjev s področja vzgoje in 

izobraževanja v plačne razrede znotraj razponov plačnih razredov 

4. Seznanitev s poročilom komisije za izvedbo predhodnega postopka o kandidatih za 

ravnatelja/ravnateljico 

5. Razno, predlogi, pobude 

Člani sveta so potrdili predlagani dnevni red. 

 

Ad 1: Potrditev zapisnika zadnje seje (28. 2. 2023) 

Ga. Kordiš je predstavila zapisnik zadnje seje. Pripomb ni bilo. 

 

Člani sveta so soglasno sprejeli sklep: 

Sklep 1: Svet OŠ F. S. Finžgarja Lesce potrjuje zapisnik 8. redne seje (28. 2. 2022).  

 

Ad 2: Obravnava in potrditev predlogov za spremembo ali dopolnitev Pravil šolskega reda 

Ravnateljica pove, da smo imeli v četrtek, 25. 5. 2023, izredni inšpekcijski nadzor, ki smo ga uspešno 

opravili. Pri pregledu Pravil šolskega reda je ugotovila naslednji neskladji z ZOsn, predstavljeni v 

nadaljevanju. 

Prvo se nanaša na mediacijo, ki smo jo do sedaj imeli opredeljeno kot vzgojni ukrep. Mediacija je lahko 

eden od preventivnih dejavnosti pri reševanju medvstniškega nasilja, saj gre za zelo učinkovit način 



reševanja konfliktov med osebami, pri čemer mora med vpletenimi obstajati pripravljenost za ta 

postopek in ravnovesje moči. 

Druga sprememba se nanaša na navedbo vzgojnega opomina kot ukrepa za najtežje kršitve Pravil 

šolskega reda. Ker je to edini ukrep, ki je za kršitev strokovnim delavcem na voljo, lahko ob sledenju 

temu ukrepu pride do neskladja s 1. odstavkom 60. f člena ZOsn, ki za izrek vzgojnega opomina 

predvideva, da se ta učencu lahko izreče, kadar krši dolžnosti in odgovornosti, določene z zakonom, 

drugimi predpisi, akti šole in ko vzgojne dejavnosti oz. vzgojni ukrepi ob predhodnih kršitvah niso 

dosegli namena. Hkrati je odsotnost vzgojnih ukrepov pri najtežjih kršitvah tudi v neskladju s 1. 

odstavkom 60. e člena ZOsn, ki določa, da so v Pravilih šolskega reda opredeljeni vzgojni ukrepi za 

posamezne kršitve pravil. 

Pravila šolskega reda se dopolni tako, da: 

- Mediacija se umakne iz Pravil šolskega reda, še vedno ostane v Vzgojnem načrtu kot 

preventivna dejavnosti. 

- Dopolni se najtežje kršitve s postopki in ukrepi.  

Pomočnica ravnateljice Barbara Bajželj pove, da se je na naši šoli za izvajanje šolske mediacije v 

sklopu 40 ur izobraževanja izšolalo 12 učiteljev. Mediacija se je izkazala kot uspešna metoda, ki 

prinaša pozitivne učinke pri razreševanju različnih konfliktov. Poskusili smo tudi z izvajanjem 

medvrstniške mediacije ter za izvajanje izšolali nekaj učencev, kar se je izkazalo kot organizacijsko 

zahtevno. Poudari, da gre za prostovoljno metodo, za katero potrebujemo soglasje tako s strani 

učencev kot tudi s strani staršev. Učenci se z mediacijo kot metodo za razreševanje konfliktov v večini 

strinjajo. Ga. Šolar predlaga, naj učencem predstavimo kakšni ukrepi sledijo v primeru, da se za 

mediacijo ne odločijo.  

 

Člani sveta so soglasno sprejeli sklep: 

Sklep 2: Svet OŠ F. S. Finžgarja Lesce potrjuje Pravila šolskega reda s predlaganimi spremembami in 

dopolnitvami  

 

Ad 3: Seznanitev z Okrožnico – Pravilnik o uvrstitvi delovnih mest direktorjev s področja vzgoje in 

izobraževanja v plačne razrede znotraj razponov plačnih razredov 

Ga. Kordiš predstavi vsebino Okrožnice. Zaradi splošnega zvišanja izhodiščnih plačilnih razredov in 

uvedbo novih nazivov je bila spremenjena Uredba o plačah direktorjev v javnem sektorju. Višje 

uvrstitve se uveljavijo s 1. aprilom 2023, kot to določa 5. člen spremembe Uredbe. 

Za ravnatelje, katerih mandat je v teku, velja, da jim s 1. 4. 2023 ne glede na višino objavljenega 

plačnega razreda pripada za en plačni razred višja plača, od tiste, ki so jo prejemali do 31. 3. 2023. 

Aneks k pogodbi o zaposlitvi se sklene v višini plačnega razreda osnovne plače, ki je za en plačni razred 

višja od dosedanje osnovne plače.  

 



Člani sveta so soglasno sprejeli sklep: 

Sklep 3: Svet OŠ F. S. Finžgarja Lesce je seznanjen z Okrožnico – Pravilnik o uvrstitvi delovnih mest 

direktorjev s področja vzgoje in izobraževanja v plačne razrede znotraj razponov plačnih razredov. 

 

Ad 4: Seznanitev s poročilom komisije za izvedbo predhodnega postopka o kandidatih za 

ravnatelja/ravnateljico 

Ga. Kordiš pove, da se je na razpisano delovno mesto ravnatelja prijavila ena kandidatka, sedanja 

ravnateljica Emilija Kavčič. Vloga je bila pravočasno in v celoti ustrezno oddana.  

Ga. Kordiš pove, da se učiteljski zbor, svet staršev in svet šole lahko odloči za neobvezno predstavitev 

kandidatov. Glede tega dela zakonodaja nima posebnih odločb. Učitelji so mnenje, ali želijo 

predstavitev kandidatke, izrazili anonimno. Večina učiteljev si želi predstavitev. Učiteljski zbor se bo 

sestal v ponedeljek 19. 6. in bo po predstavitvi ter razpravi o prijavljeni kandidatki podal mnenje 

svetu šole. Izvedeno bo tajno glasovanje.  

 

Ga. Koridš povpraša člane sveta, kaj menijo glede predstavitve kandidatke na svetu šole. Pove, da pri 

prejšnjih volitvah takšne prakse nismo izvedli, tudi sedaj se bo kandidatka predstavila že na 

učiteljskem zboru, g. Kavčič pa pove, da jo bodo povabili tudi na svet staršev. Tajnica, ki je 

predstavnica sveta šole, bo povabljena na predstavitev skupaj s pedagoškimi delavci. 

Prisotni predstavnici sveta šole Jelena Horvat in Justina Erčulj menita, da predstavitev kandidatke ni 

potrebna in da bo zadoščal poslan program dela. Potrebno je povprašati še tretjo članico, ki je bila 

opravičeno odsotna.  

Ga. Kordiš predstavi naslednje korake glede imenovanja ravnatelja glede na časovnico, ki smo jo 

sprejeli na prejšnji seji. 

Ga. Horvat vpraša ali postopek za imenovanje ravnatelja vpliva na vzdušje v kolektivu, ali je čutiti 

kakšno napetost. Ga. Kordiš pove, da so učitelji izrazili zanimanje za število prijavljenih kandidatov na 

razpis, sedaj pa posebnega vznemirjenja s strani zaposlenih ona ne občuti.  

G. Kavčič povpraša po splošnem ozračju v šoli ter o dejavnostih, ki jih izvajamo, da bi se učitelji med 

seboj povezali ter ohranjali dobre medsebojne odnose. Ga. Kordiš pove, da na vsaki redni mesečni 

pedagoški konferenci slavljencem zapojemo pesem ter jim poklonimo papirnata ogledala, na katera 

zapišemo njihove dobre lastnosti, lepe misli in želje. V mesecu decembru smo se šli igro Nagajivi 

škratek in si teden dni nagajali ter uganjali norčije. Šli smo se tudi igro Daj naprej, pri kateri smo pisali 

lepe želje drug drugemu. Imamo tudi učiteljski pevski zbor, otroški pevski zbor pa je pripravil 

valentinov koncert za učitelje, izdelali smo kamenčke z dobrimi mislimi in pregovori ter jih nato 

razdelili učiteljem. Ob koncu šolskega leta vsako leto organiziramo zaključni piknik, letos bomo 

organizirali tudi enodnevni izlet z ladjico in ribjim piknikom, na katerem bo kot kaže zelo velika 

udeležba. 

 

 

Člani sveta so soglasno sprejeli naslednje sklepe: 



Sklep 4: Svet OŠ F. S. Finžgarja Lesce ugotavlja, da je na razpisano delovno mesto 

ravnatelja/ravnateljice OŠ F. S. Finžgarja Lesce prispela ena vloga, ki je bila pravočasna in v celoti 

ustrezna: 

Emilija Kavčič, univ. dipl. org. (2. 11. 1966; Šercerjeva 26, Radovljica) 

Vlogi so priloženi vsi dokumenti, zahtevani v razpisu. Kandidatka ustreza razpisnim pogojem 

za ravnateljico. 

 

Sklep 5: Za kandidatko Emilijo Kavčič predsednica sveta šole dne 6. 6. 2023 zaprosi za mnenje 

učiteljski zbor, svet staršev in lokalno skupnost. Vsem trem posreduje ustrezno dokumentacijo 

(življenjepis in program vodenja).  

Sklep 6: Člani sveta so soglasno odločili, da se na svetu šole ne bo izvedla predstavitev prijavljene 

kandidatke za ravnateljico. 

 

Ad 5: Razno, predlogi, pobude 

Prva pobuda se nanaša na popravilo telovadnice na podružnični šoli Begunje. Ga. Vidic, ki je bila 

opravičeno odsotna, je pisno izrazila zanimanje o tem ali je ravnateljica pisno zaprosila za sredstva za 

popravilo telovadnice in ostalih stroškov. Ravnateljica pove, da je zaprosila le za notranjo revizijo ter 

da se na prejšnjem svetu tega nismo dogovorili.  Ga. Kordiš pove, da to v zapisniku zadnje seje ni 

zabeleženo.  

Ravnateljica pove, da so pred tremi tedni iz občine prišli popisat stanje telovadnice na podružnični 

šoli. Poleg nje sta bila prisotna tudi vodja podružnične šole Jana Ulčar ter športni pedagog Luka Baloh. 

Ugotovili so, da podkonstrukcija tal v telovadnici gnije, potrebna bi bila sanacija tal. Predvidena je 

tudi menjava košev za košarko ter golov za nogomet.  

G. Kavčič vpraša, kakšno je trenutno stanje obnove ter če je predviden kak termin, do katerega bi 

dela morala biti zaključena. Ravnateljica pove, da bo se bo pisno obrnila na občino, povprašala o 

realizaciji ter jih spodbudila k delu.  

Ga. Horvat povpraša po višini stroška za sanacijo telovadnice. Za sanacijo tal je bil predračun okrog 

43.000 eur. G. Justin pove, da je v juniju predvidena objava Javnega razpisa za izbor sofinanciranja 

investicij v obnovo večnamenskih športnih dvoran ali telovadnic in posodobitve ali vzpostavitve novih 

zunanjih športnih površin v letu 2023. 

 

Druga pobuda, prav tako pisno izražena s strani gospe Vidic, se nanaša na varnostno delovanje šole 

na temo preprečevanja medvrstniškega nasilja. Zanima jo, kako smo odreagirali na grožnje ter objavo 

slike orožja, ki jo je eden izmed učencev objavil na spletnem omrežju. 

Ravnateljica pove, da naša šola v ta incident ni bila vpletena. Po njenih informacijah se je ta pripetil 

na EGSŠ Radovljica.  

Opiše dogodek, ki se je pripetil na naši šoli v torek, 9.5.2023. Prejeli smo anonimno obvestilo staršev, 

da je eden izmed učencev naše šole na spletu objavil sporočilo z nasilno vsebino. Objavil je seznam 

sošolcev, ki bi jih bilo po njegovem mnenju potrebno ubiti. Takoj smo obvestili policijo in izvedeli, da 

je postopek o tem dogodku že v teku. Prosili so nas, da naj tisti dan ne opravljamo pogovorov z 

vpletenimi učenci, ker bi s tem lahko ovirali preiskavo. V torek sta na šolo prišla dva policista, ki sta 

ob prisotnosti staršev in šolske svetovalne delavke opravila pogovor z učencem, ki je seznam objavil 



in z učenci, ki so bili navedeni na seznamu. Po opravljenih razgovorih sta ocenila, da ni neposredne 

nevarnosti in da je šlo za mladostniško nepremišljenost.  

O dogodku smo obvestili starše, policijo, Center za socialno delo ter Ministrstvo za vzgojo in 

izobraževanje.  

Po dogodku smo naslednji dan učenca sprejeli pred šolo in z njimi opravili razgovor. Učenec je 

pojasnil, zakaj je to naredil, kako se sedaj počuti ter povedal, da se zaveda posledic svojega dejanja 

ter, da bo nastalo situacijo v svojem razredu sedaj popravil. Sošolcem se je opravičil, pojasnil zakaj je 

tako ravnal ter jih prosil naj ostanejo prijatelji in jim zagotovil, da se nimajo česa bati. 

Do konca šolskega leta bo učenec glavne odmore preživljal izoliran od sošolcev pod nadzorom šolske 

svetovalne delavke. Vsak dan ga bo pred poukom počakal učitelj, mu pregledal torbo ter ga 

pospremil v razred. Učenec je pripravil in predstavil plakat o spletnem nasilju. Izrečen mu je bil 

vzgojni opomin.  

 

Ga. Erčulj izpostavi napačen pristop medijev in javnih občil na dogodek, ki se je pripetil v Srbiji. Meni, 

da je odziv povzročil preplah ter tako učencem kot učiteljem povzročil stisko.   

Pomočnica ravnateljice pove, da so se učenci v šoli pogovarjali o omenjenem incidentu v Srbiji, saj se 

nam je zdelo nujno odreagirati ter se z njimi pogovoriti o nastali situaciji.  

Ravnateljica pove, da se je stanje sedaj umirilo. Na incident na naši šoli je dobila tri odgovore s strani 

staršev, ki so sedaj pomirjeni.  

 

G. Kavčiča zanima ali je v primerjavi z lanskim šolskim letom vzgojna problematika narasla. 

Ravnateljica pove, da je vzgojna problematika na šoli prisotna ter da je bilo v letošnjem šolskem letu 

izrečenih več vzgojnih opominov v primerjavi z lanskim šolskim letom, a da ni zaslediti porasta hujših 

vzgojnih težav. Pri izvajanju vzgojnih ukrepov smo zelo dosledni, sledimo ukrepom opredeljenim v 

Pravilih šolskega reda ter v Vzgojnem načrtu.  

 

Zadnja pobuda je podana s strani ravnateljice, ki pove, da imamo težave z zaposlovanjem kadra. 

Izpostavi, da je bil sedemkrat objavljen razpis za nadomeščanje učitelja matematike. Zgodilo se je, da 

se na razpis sploh nihče ni prijavil, ali pa so se prijavili neustrezni kandidati. Zaenkrat delo učitelja 

matematike opravlja študentka.  

Objavljen je bil tudi razpis za delovno mesto učitelja biologije in gospodinjstva. Prijavili so se ustrezni 

kandidati, učitelj bo izbran v kratkem.  

Zapustila nas bo računovodkinja, ki je dobila drugo zaposlitev. Razpis predvideva zaposlitev za 

določen čas, saj ima naša zaposlena pogodbo v mirovanju. Na razpis se ni prijavil nihče,  zato bo 

storitve za enkrat opravljal računovodski servis. 

Ravnateljica nagovori vse, naj predajo naprej informacijo o kadru, ki ga iščemo.  

 

 

 

 

Zapisala: Mateja Lahajnar, svet. del.                               Mojca Kordiš, predsednica sveta šole 


